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Z A P I S N I K 

sa 203. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 11. travnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Zrinka Ružić, službenica u Odsjeku za proračun i financije, Indira 

Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe 

za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Tihana Ljubojević, pedagoginja Dječjeg vrtića 

„Hlojkica“ Delnice, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački, djelatnik JVP 

Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Mirna Janeš, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar, 

Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački, Zvezdana Jerković umjesto koje 

sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević, Alen Udović.  

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Revizija i djelomični otpis knjiga zbog čega  Knjižnica radi ponedjeljkom, utorkom, srijedom i 

petkom od 14-16 sati, a četvrtkom od 10-12 sati. 

- Promocija slikovnice o zdravlju bit će u srijedu u 15 sati u Osnovnoj školi. 

- Radijska emisija. 

- Dogovor s Knjižnicom u Vrbovskom radi gostovanja Envera Krivca. 

- Plaćanje računa, ravnateljski poslovi. 

- Putem natječaja Knjižnica je dobila 10.000 kuna za informatizaciju. 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Aktivnosti vezane uz godišnje izvršenje proračuna za 2015. godinu. 

- Danas je rok za predaju financijskih izvještaja. 

- Knjiženje erste stanova. 

- Priprema bagatelne nabave za dobrovoljno zdravstveno osiguranje. 

- Predaja JOPPD izvješća za neoporezive isplate za ožujak. 

- Obračuni za Socijalno vijeće, Odbor za sport, Odbor za komunalne poslove i MO Brod na Kupi. 

- Danas će se proslijediti sredstva za plaće proračunskim korisnicima, plaćanje tekućih računa, 

redovita knjiženja prihoda i rashoda. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Rješenja za nezakonito izgrađene zgrade, komunalni doprinos, te evidencija za te vrste poslova. 

- Priprema za asfaltiranje udarnih rupa te asfaltiranje koje se planira za srijedu. 

- Nastavak radova u Mesničkoj ulici na zamjeni materijala. 

- Potpis Ugovora o izvođenju radova za Šetalište I. G. Kovačića. 

- Poslani su pozivi za društveno korisni rad u romskim naseljima. 

- Kontrola dnevnika KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 



- Pripreme za preseljenje sajma. 

- Pregled i dogovor oko pojedinih korekcija UPU-a. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu, računi za gradsku upravu. 

- Identifikacija gradilišta u Lovačkoj ulici jer ima zainteresiranih za kupnju. Na toj lokaciji 

postoje još 4 gradilišta koja su nastala uvjetnim cijepanjem. Gradonačelnik je mišljenja da ne 

bismo smjeli dozvoliti da netko kupi gradilište pa ne gradi, ali problem je što  ne postoji 

zakonska osnova na temelju koje bi se tako nešto propisalo. Zamjenica gradonačelnika zatražila 

je da se na web stranicu Grada stavi informacija o najavi natječaja za prodaju zemljišta. Nadalje, 

u zadnje vrijeme dolazi dosta pritužbi na ponašanje Roma koji je još tamo ostao, koji ne želi 

preseliti u Dedin nego želi da mu Grad kupi kuću u Delnicama. U svezi toga gospodin Zafirov 

pozvat će se na razgovor.  

 

IVA ŽAGAR 

- Danas se fontana stavlja u funkciju, u početku će se pratiti njen rad. 

- Čišćenje rizle u Delnicama i Crnom Lugu, grabljanje parka. 

- Rješavanje horizontalne signalizacije kod Lidla, priprema za uređenje rotora u teorijskom 

smislu te održavanje zelenih površina, groblja, objekata. 

- U nastavku sjednice raspravljalo se o problematici preseljenja sajma. S obzirom na to da nema 

dovoljno mjesta za preseljenje svih placara s kojima je sada sklopljen ugovor zaključeno je da 

se štandovi postave u Ulici A. Starčevića uz stadion na parkirališna mjesta. 

- Fakture za javne i zelene površine, priprema za obračun plaća. 

 

PETAR HRG 

- Završne pripreme za manifestaciju „Gorski kotar u metropoli“. 

- Izrada programa ljetnih tematskih vlakova i programa za posjet umirovljenika. 

- Sastanak s dožupanom i pročelnicom za turizam, te gospodinom Poštićem. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Danas je sjednica Upravnog vijeća vezano za natječaj za odgojitelja. 

- Operativni dogovor za organizaciju Dječje olimpijade s gospođom iz Zajednice sportova Rijeka. 

- Sudjelovanje na festivalu dječjih vrtića u Matuljima gdje će sudjelovati skupina „Bubamarci“ s 

delničkom polkom. 

- Istraživanje Učiteljskog fakulteta u Rijeci vezano uz adaptaciju djece u vrtićima. 

- Stručno usavršavanje u Zagrebu. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Reparacija armatura za dobivanje pjene. 

- Praktične vježbe. 

- Popravak strojeva i opreme za takmičenje djece. 

- Pranje dvorišta, sanacija dimnjaka centralnog grijanja. 

- Prisustvovanje stručnom skupu vatrogasaca u petak u Opatiji. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Krenula je javna rasprava za UPU, pozvane su pravne i fizičke osobe da daju primjedbe, a 

izlaganje se predviđa za 21. 4. 2016. u 13 sati. 

- Aktivnosti vezane uz prijenos vodnih građevina. 

- Pripremljen je troškovnik za park u kojem su sadržane samo staze i oprema staza te se došlo do 

iznosa od 660.000 kuna bez PDV-a. U cijenu je uračunato i vađenje panjeva nakon sječe stabala 

koja su predviđena za sječu. Gradonačelnik je zatražio da se hitno pripremi javni natječaj, te da 

se još jednom na terenu provjeri koja su to stabla koja su predviđena za rušenje. 

- Potrebno je ažurirati troškovnik i provesti javnu nabavu za geodetske radove. 

- Priprema odluke za ukinuće DPU Klizališta: Klizalište je definirano DPU odnosno definirana 

je njegova parcela, a s obzirom na novi projekt igrališta i na to da će nadstrešnica tribina nasjesti 



na tribinu klizališta, potrebno je ukinuti DPU. Tada bi sportska zona bila jedna zona. Procedura 

ukidanja plana ista je kao i procedura donošenja plana. 

- Danas se održava sastanak s potencijalnim investitorima (Englezi). 

- Krenut će se s asfaltiranjem prolaza koji su još preostali neodrađeni nakon rekonstrukcije 

Supilove ulice. 

 

TOMISLAV MRLE 

- Predaja dokumentacije za izvlaštenje u Poslovnoj zoni K1. 

- Izrada odluka za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Izrada materijala za javni poziv za javna priznanja. 

- Aktivnosti vezane uz javni poziv za stručno osposobljavanje, te s dosadašnjim volonterima radi 

prijave na stručni ispit. 

- Aktivnosti na zaštiti na radu. 

- Izrada materijala za novog vježbenika – administrativni referent. 

- Proučavanje zakonskih obveza u smislu pristupa informacijama. 

 

KATARINA MIHELČIĆ 

- Prikupljanje dokumentacije za prijavu na natječaj za etnografski muzej: Do 9. svibnja potrebno 

je zauzeti stav, u dogovorima mora prisustvovati predstavnik zaklade. Gordana Piskač navodi 

da je potrebno uputiti dopis prema Muzejskom vijeću kako bi se utvrdili uvjeti za osnivanje 

muzeja – zavičajni muzej, stalni postav, zbirka….. nešto za što bismo ispunili uvjete. U raspravi 

je rečeno da treba krenuti od bodova u natječaju, da je potrebno vidjeti koliko ljudi možemo 

zaposliti (primjerice muzej mora imati dva kustosa), a tu je i dizajn koji ovisi o postavu. Stoga 

je zaključeno da se izvršiteljima oporuke uputi dopis u kojem će se objasniti da je uvjet natječaja 

dizajn interijera koji mora pratiti sadržaj te da to ima svoju cijenu. S obzirom na to da grad nema 

novaca molimo ih da predvide određeni iznos sredstava za tu namjenu. Gradonačelnik je od 

pravne službe zatražio da izvidi što zapravo znači izvršitelj oporuke, koje su njihove ovlasti, jer 

radi se o novcu za građane Grada Delnica, a Grad je odgovoran za kvalitetno trošenje u interesu 

Grada i zajednice. 

Od izvršitelja oporuke također će se zatražiti informacija o sredstvima oporuke i kako se troše, 

što se sa njima događa, koliko je novaca bilo u početku a koliko sada, kamo se sredstva troše te 

tko će Gradu namiriti novac koji je utrošen na porez. 

 

 

 

Dovršeno u 9,15 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


